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PROTOKÓŁ 

obrad LXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 29 lutego 2024 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000  

Zakończenie obrad o godz. 1140 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu) 

Radni obecni - 12 

Radni nieobecni  - 3 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady LXVII sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Miłakowo; 

b) sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Książnik, gmina 

Miłakowo; 

c)  sprzedaży nieruchomości położonych przy ul. Topolowej w Miłakowie; 

d) sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. Gen. Bema w Miłakowie; 

e)  zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2024-2037; 

f) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2024 r. 

6. Interpelacje radnych. 
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7. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 30.01.2024 – 

29.02.2024; 

Burmistrz Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami w formie 

prezentacji. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radny Józef Pełka odnośnie wystąpienia Burmistrza Miłakowa dodał, że na 

początku kadencji gmina Miłakowo otrzymała od KOWR-u kwotę 63 tys. zł 

dofinansowania na oczyszczalnie w Gilginii przy dofinansowaniu gminy w kwocie 

20 tys. zł.  

Wojewoda w tej kadencji ma być głównym decydentem rozdzielania środków na 

inwestycje dla samorządów, a ma na uwadze naprawę drogi do Morąga, gdzie 

udało się te środki pozyskać.  

Zwrócił się do radnych następnej kadencji, aby nie ustawali w walce z naprawą 

dróg dojazdowych do Miłakowa. 

Radny Henryk Zalewa dodał, że większość gospodarstw domowych w obecnych 

czasach korzystają z kredytów. Uważa, że nie ma żadnego zagrożenia z tytułu 

zadłużenia gminy, ale wszystko zależy od nas radnych, aby mieszkańcom 

rzetelnie przekazywać informacje. Podziękował Panu Burmistrzowi za wystąpienie 

i przedstawienie rzetelnych informacji. 

Radny Andrzej Nagraba odniósł się do słów radnego Henryka Zalewy. 

Radna Hanna Walczyk uważa, że widać trud i prace jaką Pan Burmistrz wkłada 

w rozwój gminy Miłakowo. Wszystko zmierza w dobrym kierunku, a nad 

zadłużeniem gminy czuwa Regionalna Izba Obrachunkowa.  

Radny Zbigniew Opoka mieszkańcy miejscowości Sąglewa zwrócili się z prośbą 

o naprawę drogi gminnej, ponieważ jest w bardzo złym stanie.  

Radna Aneta Machnyk zapytała czy w najbliższym czasie planowane będzie 

sprzątanie miasta, ponieważ mieszkańcy zgłaszają, ze pobocza ulic są brudne. 

Zgłosiła również temat oświetlenia ulicznego na ul. Chopina. 
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Dodała, że na ul. Daszyńskiego powstał nowy punkt gastronomiczny, w związku z 

tym zapytała czy istnieje możliwość ustawienia barierki przy chodniku. 

Burmistrz Miłakowa poprosił o złożenie wniosku do urzędu, ponieważ 

właścicielem drogi jest powiat, w związku z tym pismo zostanie przekazane do 

Zarządu Dróg Powiatowych. 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Miłakowie planuje przystąpić do programu „Pomoc Sąsiedzka”. 

Kierownik MOPS Anna Waćkowska – nie, ponieważ program - asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej działa w szerokim zakresie i zabezpiecza 

wszystkie potrzeby mieszkańców. 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy istnieje możliwość wyrównania poboczy 

przy ul. Prusa. 

Zastępca Burmistrza – do 5 marca br. trwają poprawki usterek, które zostały 

zgłoszone.  

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło-Alaameri – w dniu wczorajszym Pan 

Burmistrz podpisał porozumienie z Powiatowym Urzędem Pracy, w związku z 

powyższym od 1 marca br. pracownicy społecznie-użyteczni rozpoczną prace 

porządkowe na terenie miasta Miłakowa. 

Burmistrz Miłakowa dodał, że wszystkie prace porządkowe są uzależnione od 

pogody. 

Radna Ewa Stec w imieniu mieszkańców ul. Bema zwróciła się z prośbą o 

interwencję. 

Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi.  

Radna Ewa Stec zapytała o rozbudowę oświetlenia na trakcie pomiędzy ul. 

Przemysłową a ul. Kaszubską na Osiedlu Kolorowym. 

Burmistrz Miłakowa – wszystkie inwestycje rozbudowy oświetlenia ulicznego 

zostały wstrzymane w związku z drożejącymi cenami prądu. 

Radna Ewa Stec podziękowała za wykonane inwestycji na ul. Kopernika oraz 

rozbudowę parkingu na ul. Szkolnej. 

Burmistrz Miłakowa – przedłużenie ul. Szkolnej powstało dzięki 

oszczędnościom, a bezpieczeństwo dzieci jest najważniejsze.  

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zgłosiła, że na Osiedlu Kolorowym przy 

bloku nr 10 przy parkingu powstała wielka dziura. 

Zapytała również o sprawę wjazdu na drogę powiatową Polkajny – Klugajny. 
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Burmistrz Miłakowa – nie ma wiedzy co dzieje się w rejonie dróg 

wojewódzkich, to co mogli naprawić to zrobili. Gmina w trybie doraźnym pomogła 

wypompować wodę z pól, ale nie przyniosło to oczekiwanego rezultatu. W chwili 

obecnej Zarząd Dróg Wojewódzkich twierdzi, że nie ma środków na wykonanie 

przepustu.  

Radny Józef Pełka zapytał czy renowacja starówki jest aktualna. 

Burmistrz Miłakowa - komplikacja tego projektu wynika z tego, że nad tym 

wszystkim piecze sprawuje Wojewódzki Konserwator Zabytków. Uzgodnienia 

związane z realizacją prac są zawiłe. Są prowadzone rozmowy z architektem, 

konserwatorem zabytków. Obecnie czekamy na dokumentacje i nie chce 

wychodzić przed szereg, ponieważ temat jest bardzo złożony. 

Przewodniczący Rady odniósł się do prezentacji Burmistrza Miłakowa, w 

szczególności inwestycji jakie były wykonywane w ostatniej kadencji.  

Radny Henryk Zalewa złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Ogłosił 10 min. przerwy (o godz. 11:15) 

Wznowiono obrady. (o godz. 11:25) 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Miłakowo; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i 

gminy Miłakowo została przyjęta. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 
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Uchwała Nr LXVII/429/2024 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

b) sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Książnik, gmina 

Miłakowo; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonej w obrębie Książnik, gmina Miłakowo została przyjęta. 

Uchwała Nr LXVII/430/2024 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

c)  sprzedaży nieruchomości położonych przy ul. Topolowej w 

Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonych przy ul. Topolowej w Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr LXVII/431/2024 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 
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d) sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. Gen. Bema w Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaż lokalu 

mieszkalnego przy ul. Gen. Bema w Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr LXVII/432/2024 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

e) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo 

na lata 2024-2037; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2024-2037 została podjęta. 

Uchwała Nr LXVII/433/2024 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

f)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2024 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 
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Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2024 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr LXVII/434/2024 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Ad. 6 Interpelacje radnych; 

Nie zgłoszono interpelacji. 

Ad. 7 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LXVII sesji zwyczajnej Rady Miejskiej 

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:    Przewodniczył: 

 

 

 

 

 

 

 


